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Beretning fra Friluftskoordinator.   
 

Den 6. marts 2019, på repræsentantskabsmødet i Friluftrådet Sydfyn, blev jeg valgt 

til en post i bestyrelsen. 

Herefter har jeg deltaget i bestyrelsesmøderne, hvor emnerne er af vidt forskellig 

karakter. Der er langt mellem emner som er jagtrelaterede. På et af forårsmøderne 

(marts), var en eventuel udvidelse af Rødskebøllebanen og en skydebane i Faaborg-

Midtfyn på dagsordenen (vi følger udviklingen). 

Sidst på sommeren (september), var vi på sommertur med Friluftsråd Nordfyn, en 

tur til Tarup/Davinde. 

En rigtig fin tur med naturguide, som fortalte om området, og den fremtidige 

forvaltning af stedet. 

Før jul havde vi problematikken om mårhunden på dagsordenen. Vi mener det er 

vigtigt, at udbrede dens eksistens til den brede befolkning, så de lettere forstår 

vigtigheden af den nødvendige regulering. 

Ellers er ”den varme kartoffel” lige nu implementeringen af en ny struktur i 

Friluftsrådet. Jægerforbundets Morten Sinding afholder fællesmøde på Dalum 

Landbrugsskole, for DJ’s Friluftsråd- og naturparkrepræsentanter, d. 22. februar. 

(Jeg deltager). 
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